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Referat fra bestyrelsesmødetirsdagden 9. oktober 2012 klokken 19:00 i klubhuset. 
 

Indkaldte:Formand Thomas Mantzius,KassererBent Ehlers, Michael Bøgild,Lars 
Jørgensen,Fritz Lauritzen, og suppleanterne Leon Hulstrøm, Kasper Jørgensen 
 
Fremmødte: Alle 
 

Referat: 
 
Punkt 1:  
Underskrift af referat fra 18. september. 
 
Referat blev udprintet og underskrevet uden nogen kommentarer. 
 
Punkt 2: 
Opfølgning på handlinger skrevet til referat den 18. september. 
 
Der er bestilt mad til fra Restaurant lystbådehavnen til standerstrygning og Lars har modtaget 
besked fra alle udvalgsmedlemmer om de ønsker at deltage.  
 
Thomas har ikke fået kontaktet FTLF vedrørende vinterarrangement. 
 
Frits har snakket med BM marine om en motoraften og det bliver ikke vinteren 2012 / 2013 da 
de er totalt booket.  
Frits opfordres til at lave en aftale i vinteren 2013 / 2014. 
 
Leon har kontaktet West Epoxy. De tager ikke ud til klubber men Leons kontakt vil gerne give 
det en chance og emnet står stadig åbent. 
 
Ønsket om at svingkransaftale med Korsør lystbådehavn forsætter er ikke afklaret da der ikke 
har været afholdt bestyrelsesmøde i amba. 
 
Dommerbåden har fået monteret elektronisk kompasgiver. 
 
Bent har taget kontakt til Codan de virkede ret ligeglade og gad egentligt ikke komme ud til 
Assurandørbesøg. Bent kontakter dem igen og er de stadig uvillige kontaktes andet selskab for 
tilbud og muligvis Dansk sejlunion informeres om Codans manglende interesse. 
 
Kristian Hvitnov er kontaktet af Thomas og han påtager sig gerne opgaven med at videre føre 
det arbejde som blev påbegyndt vinteren 2011 / 2012 med udarbejdelse af årshjul, visions 
planer mm. Kristian indkalder når bådene er på land. 
 
 
 
 
 
 

http://www.korsoersejlklub.dk/


Punkt 3: 
Orientering fra Kasserer   
 
H-båds ejer med landplads har ikke betalt for 2012 sæson da han ikke har sejlet. En enig 
bestyrelse bakker op om at Bent rykker for indbetaling da båden har optaget plads på havnen. 
 
Der har været afholdt møde mellem Lise fra Korsør lystbådehavn og Korsør sejlklub 
regnskabsdame Marianne vedrørende kontingentopkrævninger. 
 
Bent kigger på manglende kontingentindbetalinger i 2012  
 
Fortolkning af § 12 i amba vedtægter giver hos nogle tvivl om medlemskab af sejlklub hvis 
man har en anpart men ingen båd.  Konklusion blev at bestyrelsen vælger at fritage 
andelshavere uden brug af bådplads for kontingent. Udmeldelse skal ske skriftligt og vi 
opfordrer ikke andelshavere uden båd til at udmelde sig.  
 
Der snakkes om fremtidig kontingentopkrævning og om sejlklubben selv skal opkræve dette. 
Bestyrelsen diskuterer fordele og ulemper og overlader beslutning til kasseren som kommer til 
at sidde med arbejdet. Vælges det at sejlklub selv opkræver ser bestyrelsen en fordel i at 
kontingent opkrævning udsendes i maj efter generalforsamling. 
 
Punkt 4: 
Info fra de forskellige udvalg og amba. 
 
Amba: 
Der har ikke været afhold møde i amba siden sejlklubben sidst har haft bestyrelsesmøde. 
 
Sejlerskolen: 
Har sendt referat fra sæsonafslutningsmøde til Lars. Lars husker ikke  indhold i referat præcis 
men husker dog at instruktører som har gennemført sæsonen syntes det har været en god 
sæson samt at Lars bøcker har meddelt han ønsker at stoppe som instruktør. 
 
Punkt 5: 
Kontingent opkrævning. 
 
Punktet blev behandlet samtidig med punkt 3 og står til referat der. 
 
Punkt 6: 
Sejlerskole forsikringssag. 
 
Der har været afholdt møde mellem sejlklubsformand og sejlerskole leder samt instruktør om  
skade som er sket på privat båd en blæsevejrsdag efteråret 2012.  
Konklusionen på dette møde er at sejlerskolen ud af eget budget betaler den pågældende 
skade og at sejlerskolens sikkerhedsreglement omskrives så private både der benyttes i 
sejlerskoleregi fremover bliver ligestillet med klubbåde og ikke må sejle ud ved vindstyrker 
over 10 m.sek. 
 
Punkt 7: 
Vinteropbevaring og vinterkonservering af klub-både. 
 
Der er truffet aftale om indendørsopbevaring af Rib  og Nydam jolle i lokaler på Nordvangen. 
Rib jollen køres snarest muligt derover af Frits som har fået kontaktoplysninger på udlejer og 
straks Nydam jollen af klubmedlem har været benyttet til erhverelse af speedbådscertifikat 
bringes denne også derover.  



 
Dommerbåden skal bruges til at hente E-mærket fra onsdagssejladser ind og straks derefter 
optages den af bådmænd Roel og Lars.  
Lars informerer om at der er noget galt med styring på båden, hvilket frits lover at kigge 
nærmere på i forbindelse med at E-mærket hentes. 
 
Crecent jollen tager Lars hjem og opbevarer for vinteren. 
 
Påhængsmotorer gennemskylles inden vinteren og får service til foråret. 
 
Punkt 8: 
Opfordring fra klubmedlem til at Sejlklubben kigger på Dansk sejlunions tilbud som hedder  
”Vind i sejlene” info om emnet findes på: http://www.sejlsport.dk/emner/temaer/faa-vind-i-
sejlene/ 

 
Leon var den eneste som havde fået læst på emnet så punktet kommer på dagsorden til 
November bestyrelsesmødet hvor alle opfordres til at være bedre informeret. 
 
Punkt 9: 
Evt. 
 
Bent nævnte at han syntes der var en dårlig lugt i klubhuset. Enighed om at det er gulvtæppet 
og det trænger til rens og ny imprægnering. Michael undersøger pris. 
 
Borde i klubhus er slidte og trænger til udskiftning. Alle holder ører og øjne åbne for om det er 
muligt at skaffe andre borde til en god pris. 
 
Lars piver lidt over sin gamle Pc som driller i forbindelse med hjemmeside redigering. 
 
Kasper fortæller at gruppen han er med i vedrørende udvikling af havn arbejder på etablering 
af lege / fitnesplads og spørger om sejlklubben evt. vil give tilskud. Kasper opfordres til at 
komme med oplæg og indsende emnet som punkt til november bestyrelsesmøde. 
 
Michael Bøggild har en kontakt til Danske tursejlere som kunne være et bud til 
vinterarrangement.  
 
 
 
Referant var Lars Jørgensen 
Og mødet afsluttet cirka 21. 
 
Underskrifter 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

http://www.sejlsport.dk/emner/temaer/faa-vind-i-sejlene/
http://www.sejlsport.dk/emner/temaer/faa-vind-i-sejlene/


 
 
 

 
 

 
 
  
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 

 
 

 
 


